

Nomination Steps

1. Where do I submit my nomination?

Nomination shall include the signatures of five (5) OPIRG-Ottawa members in *good standing** as well as the signature of the person being nominated. Nomination should be sent by email to elections@opirg-gripo.ca. **The deadline to submit your nomination is Friday, March 24th.**

2. Nomination Form (see next page)

3. What should I write in my platform statement and how long should it be?

The platform statement is recommended to include:

- Who you are
- What interests you in getting involved with OPIRG
- Any relevant experience to OPIRG and its causes
- Any skills you wish to improve with OPIRG
- Any portfolios that may interest you (can be found in the constitution at opirg-gripo.ca)

The recommended length for platform statements is 250-500 words or more if desired.

Comment soumettre le Formulaire de mise en candidature?

1. Où doit-on soumettre le formulaire de candidature?

Le Formulaire de mise en candidature doit comprendre les signatures de cinq (5) membres en règle d'OPIRG-Ottawa *, ainsi que celle de la personne nommée. La candidature doit être envoyée par courrier électronique à elections@opirg-gripo.ca. La date limite pour soumettre votre candidature est le vendredi 24 mars 2023 à 17 h.

2. Formulaire de mise en candidature (voir page suivante)

3. Que faut-il inclure dans la plateforme électorale et quelle longueur devrait-elle avoir?

Nous vous recommandons d'aborder les sujets suivants dans votre plateforme;

- Qui vous êtes
- Qu'est-ce qui vous intéresse à participer au GRIPO
- Toute expérience pertinente en lien au GRIPO et à ses causes
- Quelles habiletés vous aimeriez développer avec le GRIPO
- Quel portfolio vous intéresse (se référer à notre constitution sur opirg-gripo.ca)

La longueur recommandée pour votre plateforme est de 250-500 mots ou plus si vous le souhaitez

**NOMINATION FORM ELECTIONS TO THE BOARD OF DIRECTORS OPIRG
OTTAWA**

Each nomination shall include the signatures of five (5) OPIRG-Ottawa members in good standing* as well as the signature of the person being nominated. Please submit your platform statement, in both official languages, along with your nomination form. The deadline to submit your nomination is Friday, March 24th. There will be a mandatory meeting for all candidates. The date of the meeting will be emailed to candidates, posted on the website and on Facebook. The elections will be held on March 28 and 29th, 2023. For more information please contact our office by email elections@opirg-gripo.ca.

We, members of OPIRG-Ottawa, nominate _____ to be a candidate to the OPIRG-Ottawa Board of Directors

Name -Address -Ph.number- Student/member #

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____

Information on the nominee

Name _____ Student/member # _____ Ph. _____
_____ Address _____ Email _____
_____ Faculty _____ Year _____ Candidate's
signature _____

Receipt

This nomination form to the OPIRG-Ottawa Board was received on _____ 2023,
at _____.

*All University of Ottawa full-time and part-time undergraduate students as well as full-time graduate students who have not obtained a refund, and OPIRG-Ottawa community members.

FORMULAIRE DE MISE EN CANDIDATURE ELECTION AU CONSEIL ADMINISTRATIF GRIPO-OTTAWA

Chaque mise en candidature doit inclure les signatures de cinq (5) membres de GRIPO-Ottawa*, ainsi que celle de la personne nommée. Veuillez s'il vous plait remettre votre plate forme dans les deux langues officielles avec votre formulaire de mise en candidature. La date limite pour soumettre votre candidature est le vendredi 24 mars 2023 à 17 h. Il y aura une rencontre obligatoire pour tous les candidats. La date de cette rencontre vous sera envoyée par courriel, et sera affichée sur notre site web ainsi que sur Facebook. Les élections auront lieu les 28 et 29 mars 2023. Pour plus d'informations, veuillez contacter GRIPO Ottawa par courriel elections@opirg-gripo.ca

Nous, membres de GRIPO-Ottawa, proposons _____
comme candidat(e) au Conseil administratif de GRIPO-Ottawa.

Nom- Adresse- Tel.- # Étudiant.e/Membre

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____

Information sur la personne nommée

Nom: _____ #Étudiant.e./membre: _____

Tel. : _____

Adresse : _____

Courriel : _____ Faculté : _____

Année : _____

Signature de la candidate/ du candidat _____

Reçu

Ce formulaire de mise en candidature au Conseil administratif de GRIPO-Ottawa a été reçu
le _____, 2023 à _____.

*Les étudiantes et étudiants du premier cycle à temps plein et à temps partiel, ainsi que ceux du deuxième cycle à temps plein de l'Université d'Ottawa qui n'ont pas obtenu un remboursement, et les membres de la communauté de GRIPO-Ottawa.